



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the King's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur du Roi

PARTIES I ET II

Volume 43 Number 04

Whitehorse, April 15, 2024

volume 43 Numéro 04

Whitehorse, 15 avril 2024

PUBLICATION AND SUBSCRIPTION

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the King’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index.....	\$75.00
Single issues, Parts I and II	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

ISSN 0715-2213

PUBLICATION ET ABONNEMENT

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur du Roi. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel)	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

ISSN 0715-2213





THE YUKON GAZETTE

LA GAZETTE DU YUKON

TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

Item Page

Article Page

PART I

PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES 1
 APPOINTMENTS 2
 EDUCATION ACT 2
 EDUCATION ACT 2
 MEDICAL PROFESSION ACT 2
 MEDICAL PROFESSION ACT 3
 MOTOR VEHICLES ACT 3
 TERRITORIAL COURT ACT 3
 YUKON UNIVERSITY ACT 4
 YUKON UNIVERSITY ACT 4
 YUKON UNIVERSITY ACT 4
 ARCHIVES ACT 5
 NOTARIES ACT 5
 MINISTERIAL ORDERS 7
 MARRIAGE ACT 7

AVIS DE CHANGEMENT DE NOM 1
 NOMINATIONS 2
 LOI SUR L'ÉDUCATION 2
 LOI SUR L'ÉDUCATION 2
 LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE 2
 LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE 3
 LOI SUR LES VÉHICULES AUTOMOBILES 3
 LOI SUR LA COUR TERRITORIALE 3
 LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON 4
 LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON 4
 LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON 4
 LOI SUR LES ARCHIVES 5
 LOI SUR LES NOTAIRES 5
 ARRÊTÉS MINISTÉRIELS 7
 LOI SUR LE MARIAGE 7

PART II

PARTIE II

REGULATIONS 8
 HOUSING CORPORATION ACT 8
 HOUSING CORPORATION ACT AND
 ACCESS TO INFORMATION AND PROTECTION
 OF PRIVACY ACT 8
 SUMMARY CONVICTIONS ACT 9

RÈGLEMENTS 8
 LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION 8
 LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION ET
 LOI SUR L'ACCÈS À L'INFORMATION ET
 LA PROTECTION DE LA VIE PRIVÉE 8
 LOI SUR LES POURSUITES PAR PROCÉDURE
 SOMMAIRE 9





PART I

PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES

AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Lane Emily WREN-TREDGER**
Previous Name: **Emily Ann Elizabeth TREDGER**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 15 day of March, 2024

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Courtney Callie BANKS**
Previous Name: **Courtney Marie LEVEILLE**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 27 day of March, 2024

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Everett LEDOUX**
Previous Name: **Ever SAUZAMEDA GARCIA**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 27 day of March, 2024

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Kelly Lynn ROSSI**
Previous Name: **Kelly Lynn BYMAN**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 27 day of March, 2024



APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2024/35 - 7 March, 2024

EDUCATION ACT

Pursuant to paragraph 196(b) of the *Education Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 (Roselind) Elaine McLeod is appointed as a member of the Teacher Certification Board for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of March, 2024

This notice was published in the Yukon News on 22 March 2024.

FILED

O.I.C. 2024/36 - 7 March, 2024

EDUCATION ACT

Pursuant to paragraph 196(d) of the *Education Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Melissa Flynn is appointed as a member of the Teacher Certification Board for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of March, 2024

This notice was published in the Yukon News on 22 March 2024.

FILED

O.I.C. 2024/37 - 7 March, 2024

MEDICAL PROFESSION ACT

Pursuant to paragraph 2(2)(a) of the *Medical Profession Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Dr. Anne (Nancy) Lambert is appointed as a member of the Yukon Medical Council for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of March, 2024

This notice was published in the Yukon News on 22 March 2024.

NOMINATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/35 - 7 mars 2024

LOI SUR L'ÉDUCATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 196b) de la *Loi sur l'éducation*, décrète :

1 (Roselind) Elaine McLeod est nommée membre de la Commission des brevets d'enseignement pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de mars 2024

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 mars 2024.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/36 - 7 mars 2024

LOI SUR L'ÉDUCATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 196d) de la *Loi sur l'éducation*, décrète :

1 Melissa Flynn est nommée membre de la Commission des brevets d'enseignement pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de mars 2024

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 mars 2024.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/37 - 7 mars 2024

LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 2(2)a) de la *Loi sur la profession médicale*, décrète :

1 La docteure Anne (Nancy) Lambert est nommée membre du Conseil médical du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de mars 2024

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 mars 2024.



FILED

O.I.C. 2024/38 - 7 March, 2024

MEDICAL PROFESSION ACT

Pursuant to paragraph 2(2)(c) of the *Medical Profession Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Brian Kitchen is appointed as a member of the Yukon Medical Council, effective May 13, 2024, for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of March, 2024

This notice was published in the Yukon News on 22 March 2024.

FILED

O.I.C. 2024/39 - 7 March, 2024

MOTOR VEHICLES ACT

Pursuant to subsection 24(1) of the *Motor Vehicles Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Deanna Thick is appointed as a member of the Driver Control Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of March, 2024

This notice was published in the Yukon News on 22 March 2024.

FILED

O.I.C. 2024/40 - 7 March, 2024

TERRITORIAL COURT ACT

Pursuant to section 71 of the *Territorial Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Judge Michael Cozens is designated to be chief judge of the court effective April 8, 2024, for a one-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of March, 2024

This notice was published in the Yukon News on 22 March 2024.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/38 - 7 mars 2024

LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 2(2)c) de la *Loi sur la profession médicale*, décrète :

1 Brian Kitchen est nommé membre du Conseil médical du Yukon, à compter du 13 mai 2024, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de mars 2024

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 mars 2024.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/39 - 7 mars 2024

LOI SUR LES VÉHICULES AUTOMOBILES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 24(1) de la *Loi sur les véhicules automobiles*, décrète :

1 Deanna Thick est nommée commissaire de la Commission de réglementation des conducteurs pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de mars 2024

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 mars 2024.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/40 - 7 mars 2024

LOI SUR LA COUR TERRITORIALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 71 de la *Loi sur la Cour territoriale*, décrète :

1 Le juge Michael Cozens est désigné juge en chef de la Cour, à compter du 8 avril 2024, pour un mandat d'un an.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de mars 2024

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 mars 2024.



FILED

O.I.C. 2024/41 - 7 March, 2024

YUKON UNIVERSITY ACT

Pursuant to paragraph 13(1)(c) of the *Yukon University Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Christine Mahar is appointed as a member of the Yukon University board of governors for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of March, 2024

This notice was published in the Yukon News on 22 March 2024.

FILED

O.I.C. 2024/42 - 7 March, 2024

YUKON UNIVERSITY ACT

Pursuant to subparagraph 13(1)(c)(i) of the *Yukon University Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Judy Gingell is appointed as a member of the Yukon University board of governors for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of March, 2024

This notice was published in the Yukon News on 22 March 2024.

FILED

O.I.C. 2024/43 - 7 March, 2024

YUKON UNIVERSITY ACT

Pursuant to subparagraph 13(1)(c)(ii) of the *Yukon University Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Mark Wedge is appointed as a member of the Yukon University board of governors for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of March, 2024

This notice was published in the Yukon News on 22 March 2024.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/41 - 7 mars 2024

LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 13(1)c) de la *Loi sur l'Université du Yukon*, décrète :

1 Christine Mahar est nommée membre du Conseil des gouverneurs de l'Université du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de mars 2024

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 mars 2024.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/42 - 7 mars 2024

LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON

La commissaire en conseil exécutif, conformément au sous-alinéa 13(1)c)(i) de la *Loi sur l'Université du Yukon*, décrète :

1 Judy Gingell est nommée membre du Conseil des gouverneurs de l'Université du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de mars 2024

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 mars 2024.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/43 - 7 mars 2024

LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON

La commissaire en conseil exécutif, conformément au sous-alinéa 13(1)c)(ii) de la *Loi sur l'Université du Yukon*, décrète :

1 Mark Wedge est nommé membre du Conseil des gouverneurs de l'Université du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de mars 2024

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 mars 2024.



FILED

O.I.C. 2024/47 - 21 March, 2024

ARCHIVES ACT

Pursuant to section 2 of the *Archives Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Kaitlin Normandin is appointed as the archivist for a term ending January 9, 2026.

2 The appointment of David Schlosser as the archivist made by Order-in-Council 2017/162 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 21 day of March, 2024

FILED

O.I.C. 2024/48 - 21 March, 2024

NOTARIES ACT

Pursuant to section 15 of the *Notaries Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:

Marjorie Bryan (Liquor Store Clerk and Territorial Agent, Yukon Liquor Corporation)

Charmaine Cheung (Director of Human Resources, Economic Development)

Heather Dickert (Teacher Recruitment Coordinator, Education)

Matthew Fehr (Human Resources Consultant II, Workers' Safety and Compensation Board)

Angelie Fortin (Human Resources Consultant II, Health and Social Services)

Serge Lamarche (Liquor Store Clerk and Territorial Agent, Yukon Liquor Corporation)

Purvilkumar Patel (Human Resource Administrator, Education)

Tiara Teresa (Human Resources Consultant I, Health and Social Services)

Ralph Yuson (Senior Lands Officer, Energy, Mines and Resources)

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/47 - 21 mars 2024

LOI SUR LES ARCHIVES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 2 de la *Loi sur les archives*, décrète :

1 Kaitlin Normandin est nommée à titre d'archiviste pour un mandat se terminant le 9 janvier 2026.

2 La nomination de David Schlosser à titre d'archiviste, effectuée par le Décret 2017/162, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 21 jour de mars 2024

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/48 - 21 mars 2024

LOI SUR LES NOTAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la *Loi sur les notaires*, décrète :

1 Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :

Marjorie Bryan (commis de magasin des alcools et agente territoriale, Société des alcools du Yukon)

Charmaine Cheung (directrice des ressources humaines, Développement économique)

Heather Dickert (coordonnatrice du recrutement d'enseignants, Éducation)

Matthew Fehr (conseiller en ressources humaines II, Commission de la sécurité et de l'indemnisation des travailleurs)

Angelie Fortin (conseillère en ressources humaines II, Santé et Affaires sociales)

Serge Lamarche (commis de magasin des alcools et agent territorial, Société des alcools du Yukon)

Purvilkumar Patel (adjoint en ressources humaines, Éducation)

Tiara Teresa (conseillère en ressources humaines I, Santé et Affaires sociales)

Ralph Yuson (agent des terres principal, Énergie, Mines et Ressources)



PART I - APPOINTMENTS

2 Order-in-Council 2023/136 is amended by replacing the expression "(Human Resources Consultant II, Community Services)" under the appointment of Attinderjit Sidhu with the expression "(Human Resources Consultant II, Economic Development)".

3 The appointments of the following persons as a notary public are revoked:

Alan Binger (OIC 2021/112)

Ernestine Bruce (OIC 2019/157)

Meaghen Kimmitt (OIC 2023/136)

Cheryl Thompson (OIC 2016/116)

Janice Turner (OIC 2021/128)

Dated at Whitehorse, Yukon,

Dated at Whitehorse, Yukon this 21 day of March, 2024

PARTIE I - NOMINATIONS

2 Le Décret 2023/136 est modifié en remplaçant, dans la nomination d'Attinderjit Sidhu, l'expression «(conseillère en ressources humaines II, Services aux collectivités)» par l'expression «(conseillère en ressources humaines II, Développement économique)».

3 Les nominations des personnes qui suivent à titre de notaire sont révoquées :

Alan Binger (Décret 2021/112)

Ernestine Bruce (Décret 2019/157)

Meaghen Kimmitt (Décret 2023/136)

Cheryl Thompson (Décret 2016/116)

Janice Turner (Décret 2021/128)

Fait à Whitehorse, au Yukon,

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 21 jour de mars 2024



MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2024/10 - 19 March, 2024

MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

1 Kerri Scholz is appointed as a marriage commissioner for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 18 day of March, 2024

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2024/10 - 19 mars 2024

LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

1 Kerri Scholz est nommée commissaire aux mariages pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 18 jour de mars 2024





PART II

REGULATIONS

FILED

O.I.C. 2024/44 - 7 March, 2024

HOUSING CORPORATION ACT

Pursuant to the *Housing Corporation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Housing Advisory Boards Repeal Regulation* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of March, 2024

This notice was published in the Yukon News on 22 March 2024.

FILED

O.I.C. 2024/45 - 7 March, 2024

HOUSING CORPORATION ACT AND ACCESS TO INFORMATION AND PROTECTION OF PRIVACY ACT

Pursuant to the *Housing Corporation Act* and the *Access to Information and Protection of Privacy Act* the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Consequential Amendments (Housing Advisory Boards) Regulation (2024)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of March, 2024

This notice was published in the Yukon News on 22 March 2024.

PARTIE II

RÈGLEMENTS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/44 - 7 mars 2024

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la Société d'habitation*, décrète :

1 Est établi le *Règlement abrogeant les conseils consultatifs sur le logement* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de mars 2024

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 mars 2024.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/45 - 7 mars 2024

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION ET LOI SUR L'ACCÈS À L'INFORMATION ET LA PROTECTION DE LA VIE PRIVÉE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la société d'habitation* et la *Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée* décrète :

1 Est établi le *Règlement de 2024 portant sur des modifications corrélatives (conseils consultatifs sur le logement)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de mars 2024

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 mars 2024.



FILED

O.I.C. 2024/46 - 7 March, 2024

SUMMARY CONVICTIONS ACT

Pursuant to the *Summary Convictions Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation to amend the Summary Convictions Regulation in respect of Highways (2024)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of March, 2024

This notice was published in the Yukon News on 22 March 2024.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2024/46 - 7 mars 2024

LOI SUR LES POURSUITES PAR PROCÉDURE SOMMAIRE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les poursuites par procédure sommaire*, décrète :

1 Est établi le *Règlement de 2024 modifiant le Règlement sur les poursuites par procédure sommaire (Voirie)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de mars 2024

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 mars 2024.



